
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

ACTA DEL CONSELL SECTORIAL  de PERSONES AMB DISCAPACITAT  
 
Data: 10 de MAIG de 2016 
Lloc: Sala d’actes (2a planta) 
Hora: 18 h 
 
Presideix: 
Sra. Jennifer Coronado , presidenta- consellera del Consell Sectorial de Persones amb 
Discapacitat. 
Francisco Jose Guerrero, vicepresident del Consell i membre de l’entitat CA Nou Barris 
secció Discapacitats. 
 
Assistents: 
Maite Ruiz, Pilar Castillo de l’entitat ASENDI NB.  
Jose Antonio Gonzalez col·laborador entitat ASENDI NB 
Bertrand de Five de la Fundació Adaptado2 
Josep Aguilar de l’entitat AFEM 
Ricardo Galdeano de l’entitat Can Ensenya 
Joaquin Esteban, membre de la vocalia de discapacitat de l’AAVV Porta 
Anna Gimeno, treballadora social del centre GSIS Barcanova 
Meritxell Moreno, directora del Centre Ocupacional Can Carreras 
Albert Lopez, ciutadà de Nou Barris 
Carmen Infante, ciutadana de Nou Barris 
 
D’altres: 
Felix Cogolludo, consellera de Ciutadan’s de Nou Barris 
Núria Gaig, consellera del PSC de Nou Barris 
 

S’excusen: 
Sra. Esther Flaquer, consellera Persones amb Discapacitat 
Miquel Gonzalez i Pura Ruiz del Club Esportiu Torre Baró- secció discapacitats 
Carmina Guinchard, directora del CEE Sant Joan de la Creu 
Marisa Rosa Diaz, Fundació Els Tres Turons 
Pilar Ibáñez  de l’entitat FRATER 
Mónica Serra del centre TEB Verdum 
Paquita del Rio de l’associació ACAF 
 

Secretaria: Gemma Gàlvez i Flaqué. Secretaria de la taula. Técnica de Promoció i 
Suport de l’IMD.  
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Desenvolupament de la sessió 
 
PRIMER PUNT .- Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior. 
 
La Sra. Jennifer Coronado, excusa a la consellera Sra. Esther Flaquer, per la seva 
absència motivada per un altre activitat. Seguidament és comenta que tothom a rebut 
en el seu mail, l’acte de la darrera sessió del consell. Per majoria s’aprova, tot i que els 
consellers presents comenten que no l’han rebut. La secretaria explica que va enviar 
amb el canvi de cap de comunicació del Departament, ha hagut de fer el mailing ella i 
no disposa dels mails dels consellers. Pren nota i es tindrà present en la propera 
tramesa d’informació. 
 
La Sra. Jennifer Coronadao dona la benvinguda al Sr. Ramon Lamiel, gerent de l’IMD, el 
qual explicarà el procés de votació del Consell Rector del mateix IMD. En l’ordre del dia 
estava previst com a tercer punt i s’acorda passar a segon, com atenció al gerent. 
Tothom hi està d’acord. 
 

SEGON PUNT.- • Informació del procés de votació del Consell Rector de 
l’IMD  
 

El Sr. Ramon Lamiel explica als assistents l’organigrama de l’IMD i la singularitat del seu 

funcionament.    

 

Explica les raons per les quals el proper dia 2 de juliol es procedirà a la votació dels 

diferents candidats per a formar part d’una part de la composició  del Consell Rector, en 

el qual hi estan 10 representants dels diversos col·lectius de persones amb discapacitat. 

 

Seguidament informa dels diversos candidats i el procediment per a realitzar el dret a 

vot. El vot es podrà realitzar a nivell electrònic, per correu ordinari i presencial. Es 

desplegarà un punt d’informació a totes les Oficines d’Atenció al ciutadà dels districtes 

per oferir informació al respecte. S’obre un torn de preguntes i dubtes que el gerent hi 

dona resposta.  

 

Es fa la proposta d’oferir la possibilitat que els diferents candidats presentin les seves 

candidatures al Districte de Nou Barris. S’acorda de contactar amb els candidats i cercar 

un dia del mes de juny, que serà comunicat als assistents, per a poder participar i tenir 

la possibilitat d’escoltar el programa i fer-los preguntes. 

 
 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

TERCER PUNT.- •  Procés de votació del nou nom del consell sectorial.  

La Sra. Jennifer informa que tal com e va acordar en la darrera sessió del consell, es 
portaria a votació pels membres que formen l’actual consell, el nom del mateix. Abans, 
però explica el procés pel qual el nou govern va canviar el nom del consell sectorial de 
persones amb discapacitat pel consell sectorial  de la Diversitat Funcional. 

Desprès de diverses opinions al respecte, per diversos representants d’entitats s’acorda 
realitzar la votació entre les dues propostes: 

- Consell sectorial de Persones amb Discapacitat 
- Consell sectorial de Diversitat Funcional 

Per majoria absoluta surt escollida la proposta de Consell Sectorial de Persones amb 
Discapacitat. 

La Consellera-presidenta informa que es comunicarà en sessió Plenària i s’informarà a 
tots els departaments respectius per fer els canvis adients, al respecte. 

QUART PUNT.- Valoració de les Jornades de sensibilització a les escoles.  

El vicepresident del consell informa que aquest any les jornades es va celebrar en dos 

dies, pel nombre d’escoles inscrites. En general, les entitats participants van expressar 

que van ser molt participatives, per part de tothom. Es va valorar molt la participació 

dels voluntaris de la Fundació Main i dels aportats per la Fundació Adapta2. Es comenta 

que també es valoraria molt la presencia de la regidora en aquest actes. També es va 

agrair el dossier elaborat conjuntament per Centre de Recursos Pedagògics (CRP) i 

Institut Municipal de Persones amb Discapacitat (IMD).  

S’acorda convocar un dia de reunió de la comissió de sensibilització a les escoles per fer 

una valoració més a fons, i perfilar temes pel proper curs. S’acorda el dia 15 de juny, a 

les 12h fer la reunió. La secretaria del consell convocarà a tots els membres pel canal 

habitual de comunicació, via correu electrònic. 

 
 CINQUÉ PUNT.-  Información de la comissió d’accessibilitat  
 

 
El vicepresident informa de la darrera reunió de la comissió d’accessibilitat i que caldria 

treballar temes com els carrils bici  a la via pública, cal pensar amb el col·lectiu de 

persones cegues i grans, i que caldria una normativa al respecte pels usuaris de 

bicicletes. La consellera presidenta informa del projecte de les super illes, que es 

preveu un treball d’ubicació dels carrils bici. Es comenta també la celebració del dia 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

sense cotxes, alguns referents d’entitats que van participar en aquesta jornada, van 

expressar la necessitat de participar en el format d’aquesta activitat, ja que podrien 

aportar idees a tenir present pel col·lectiu de persones amb Discapacitat i gent gran o 

famílies amb nadons. 

 

Seguidament, s’aprofita per explicar el projecte de la construcció al barri de Prosperitat, 

per les defecacions dels gossos.  

 

 SISÉ PUNT.-  Informacions vàries  

La secretaria del consell informa de les diverses activitat que es portaran a terme a dins 
la Festa Major, organitzades per algunes entitats del consell sectorial.  
 
A continuació, es dona la paraula algunes entitats que volen informar. 
 
Sr. Francisco Guerrero informa que es va realitzar una mostra d’esport adaptat a l’esc. 
Valldaura, va ser una jornada molt participativa i amb una valoració molt positiva per 
part de l’escola. 
 
L’entitat ASENDI informa que han participat en la prova pilot a Can Basté, de les 
sessions de servei comunitari que fan els alumnes de 3èr i 4 ESO de l’esc Aloma.  
 
L’entitat Can Ensenya, informa que rebrà la Medalla d’Honor del Districte, agraeix la 
distinció que l’atorga el Districte.  

 

SETÉ PUNT.- Precs i Preguntes  
 
Sra Carmen, vol saber si l’edifici de la Seu del Districte està obert els caps de setmana 
per visitar-lo.  
 
Resposta- S’informa que la seu del Districte està obert per visitar-se dins la Festa Major, 
que s’organitzen visites teatralitzades i adaptades per  a persones amb discapacitat 
auditiva.  
 
Sr. Joaquim Estevan, li agradaria participar en la comissió d’accessibilitat del consell 
sectorial, com a vocal de discapacitat de l’Associació de veïns Porta. 
 
Resposta – es pren nota i serà convocat en la propera reunió de la comissió. 
 
Sra. Teresa Carvajal, exposa que forma part d’una entitat de discapacitat del Districte 
d’Horta- Guinardo i li agradaria formar part del consell sectorial de Persones amb 
Discapacitat del Districte de Nou Barris.  



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Resposta – Es comunica que es consultarà si l’esmentada entitat forma part d’algun 
òrgan de participació del Districte D’Horta. Per altra banda, cal que el president 
d’aquesta entitat li faci un certificat com a representant. 
 
 
Sense més temes a tractar, finalitza la sessió a les 20.30 hores. 
 
 
 
 


